
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 8. oktober 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Vil ministeren kommentere artiklen ”Ministerium fjernede ømtålelig passage i
redegørelse af omstridt psykiater”, der blev bragt på ugeskriftet.dk den 24.
september 2014, og herunder redegøre for, hvorfor Folketinget ikke – på trods
af både samråd og udvalgsspørgsmål om sagen - modtog oplysninger om, at
det ifølge Sundhedsstyrelsen var manglende ressourcer, der lå til grund for
den manglende prioritering af Mejlhede-sagen? Hvilke initiativer vil ministeren
tage for at sikre, at Folketinget fremover modtager alle relevante oplysninger?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2013-14, jf.
SUU alm. del - samrådsspm. AV.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF) og Stine Brix (EL).

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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